
Dagordning/Protokoll styrelsemöte Vännäs bhk 4/2025 
 
Klubbnr: 2450 

 
 

1. Öppnande av möte  
Ordförande öppnar mötet. 
 

2. Val av justerare 
Adam Johansson justerar. 
 

3. Fastställande av dagordning 
Ordförande går igenom dagordningen. 
 

4. Föregående protokoll 
Ordförande går igenom föregående mötesprotokoll.  
 

5. Ärenden 
 
a) Uppföljning mötet med sektorerna 

o Altanbygge  
– 90% av byggkostnaden kan täckas av bygdemedel om medel söks 
och beviljas. Frågan om huruvida vi ska bygga altan eller inte samt 
huruvida bygdemedel ska ansökas om blir en fråga för kommande 
medlemsmöte. 
 

o Förväntningar på PR /Info.  
– PR /Info önskar en klartext angående en beskrivning av PR /Infos 
uppgifter. I kort klartext är huvuduppgiften för PR/Info i första hand 
att efter bästa förmåga hålla hemsidan aktuell och uppdaterad. 
 

o Hantering kostnader för fika vid olika arrangemang  
– Styrelsen har diskuterat frågan o beaktat de olika perspektiven. När 
det kommer till klubbens ekonomi kommer det inte att innebära 
någon praktisk skillnad att införa ett mer specificerat system. Fikat 
har ett oerhört mervärde för trivseln för funktionärer och andra som 
besöker klubben. Styrelsen beslutar att fortsätta hanteringen av fika 
oförändrat som vi gör idag. 
 

b) Inkomna frågor och handlingar 

Datum: 2025-05-08 
 

Tid: kl. 19–21 Plats: Klubbstugan, Nyliden 

Närvarande:  
Linda Rislund, Adam Johansson, Kerstin Sjödin, Helena Gramner, Sofia Flank, David 
Robertsson, Sofia Salomonsson 



o Sponsring Pengmyragården. Erbjudande: 10% kickback till klubben 
på all obemannad försäljning i klubbstugan och sponsring av priser 
vid tävlingar då Pengmyragården har möjlighet att stå och sälja på 
plats. Vill även synas med logga på klubbens hemsida. 
(David Robertsson lämnar mötet)  
- Styrelsen beslutar att bifalla förslaget. 
 

o Beredskapsdag lördag 27 september, fråga inkommit från arrangören 
om vad vi vill visa upp.  
– Vi beslutar att höra efter om kommunen kan erbjuda oss att ställa 
upp ett bord för att informera om Patrullhundsutbildningen inom 
Hemvärnet samt göra reklam för Vännäs BHK. Om möjligt kan någon 
hundaktivitet viasas. 

 
 

o Fråga från tidigare kassören om eventuellt byte av försäkringsbolag 
(se bilaga, faktura). Nuvarande försäkringsbolag, Dina Försäkrinar.  
– Styrelsen beslutar att Kerstin Sjödin kontaktar Länsförsäkringar och 
hör vad de har att erbjuda. 
 

o Instruktioner från SBK om olika betalsätt i SBK-tävling.  Info har 
inkommit om betalningsrutiner. Detta blir en punkt på 
medlemsmötet. 

 
 

c) Dagordning Medlemsmöte 21 maj.  
*Altanbygge. Styrelsen bedömer att det finns utrymme för ett altanbygge i 
*klubbens ekonomi. 
*Minnesfonden 
*Förslag om att avsätta tid för uppstyrd gruppträning torsdagar på klubben. 
Styrelsen ser positivt på förslaget. 
*Information om betalsätt SBK  

 
d) Uppföljning minnesfond.  
– Det har inkommit ett förslag om upprättande av minnesfond. Styrelsens 
bedömning är att vi som lokalklubb har svårt att förvalta en sådan minnesfond. Vi 
föreslår i stället att Vännäs brukshundsklubb genomför en engångsdonation till 
SBK’ s minnesfond till minne av Emma Kinnunen. Donationen kommer att bestå 
av en symbolisk summa samt insamlade medel. 
 
e) MemberSite 
- Ordförande 
- Kassör 
- Vice ordförande 
Genomgång av Membersitefunktionerna. 
 



f) Rekommendation från TäS - tävlingssekreterare bruks.  
– Madeleine Törnlund vill utbilda sig till tävlingssekreterare bruks. Styrelsen 
beslutar att rekommendera Madeleine Törnlund.  
Punkten är omedelbart justerad. 
 
 
g) Ekonomi  
– Kerstin redogjorde för det ekonomiska läget. Frågetecken finns gällande Lenas 
Ekonomi redovisningsbyrå. Kommunikationen fungerar inte tillfredsställande. 
Detsamma gäller kommunikationen med Swedbank. Vi försöker fortfarande få 
tillgång till kontot på Swedbank vilket ännu inte har varit möjligt att åstadkomma 
trots idoga försök. 

 
 
 

6. Övriga frågor 
a. Fråga om uthyrning av klubbstugan 3 augusti till Kooikerklubben.  

– Styrelsen beslutar att bevilja uthyrningen på samma villkor som 
Rottweilerklubben. Vi informerar om vatten – och agilityhinderbrist. 

b. Poängsystem.  
– Klarhet har önskats av medlem om poängsystem. Eventuella frågor om 
HUG’ s poängsystem ställs till sammankallande för HUG. 

  
 

7. Nästa möte 
2025-06-10 19:00 i klubbstugan 

 
 
 
Noterat av Sofia Flank 
 
 
Justerare Adam Johansson 


